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Beszámoló jelentés 2021. 

 

1, A szakosztály taglétszáma a 2021. 12.30-i állapotnak megfelelően 30 fő. A 2019-ben 

felvett tagok száma 3 fő (Sáfrán József, Magyar Sándor, Nimsz Vivien) mindhárman a 

fiatal korosztályhoz tartoznak.   

Tagságának törlését ismereteim szerint nem kérte senki, de befizetések elmaradása miatt 

több személy törlése folyamatban van, ennek állásáról nincs tudomásom. Javaslom, hogy 

a törlésekről a szakosztályok kapjanak tájékoztatást. Megjegyzem, hogy a tagság él azzal 

a jogával, hogy nem kéri törlését, hanem nem fizeti be a tagsági díjat, ezáltal a törlés 

automatikussá válik. Ezért is javaslom, hogy a törlésekről kapjanak a szakosztályok 

tájékoztatást. 

 A vezetőség a jelentési időszakban nem került megújításra.  

Elnök: Dr. Kis-Benedek József 

Titkár: Simon László 

A tagság kormegoszlása (hozzávetőleges adat): 

35 év alatt: 7 

35-62 között: 18 

62 fölött: 5 fő. 

1, A szakosztály működésére jelentős hatást gyakorolt a Cov-19 pandémia és az ezzel 

kapcsolatos korlátozó intézkedések. Ennek tiszteletben tartásával külön rendezvényt nem 

tartottunk. Elmaradt a Társaság 2020 évi központi rendezvényére a Haditechnikai és a 

Légierő Szakosztályokkal közösen a „Pilótanélküli légijárművek katonai, rendészeti és 

közszolgálati hasznosítási lehetőségei, drónelhárítás” elnevezésű konferencia is. Ehhez 

hozzájárult az is, hogy az Elnökség nem igazán támogatta egy nemzetközi konferencia 

gondolatát, javaslatunkra érdemi választ nem kaptunk. 

2, A szakosztály tagjai közül a Társaság online rendezvényén többen részt vettek. Az 

aláírt megállapodás szerint továbbra is érvényben van a Biztonságpolitikai Szakosztállyal 

és Szakkollégiummal, valamint a Nemzetbiztonsági Szakkollégiummal kötött 
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megállapodás, de az ismert okok miatt ezt nem sikerült tartalommal megtölteni. A 

Biztonságpolitikai Szakosztály vezetője még 2020 decemberében jelezte, hogy 2021-ben 

rendezvényeiket a Stefánia Honvéd Kulturális Központban működő Mindenki 

Hadtudománya rendezvénysorozat keretében tervezik megtartani. Szükségmegoldásként 

médiában megjelentetett átfogó témát tartalmazó előadást (beszélgetést) feltettük a 

Társaság honlapjára, erről értesítettük a tagságot, így széles közönség számára lehetővé 

tettük az anyag elérését. Gyakran előfordul, hogy szakosztályok rendezvényeiről csak a 

szakosztályok értesülnek, ezt meg kellene változtatni, különösen, ha online 

rendezvényekről van szó.   

A szakosztály tagdíjfizetési fegyelme a beszámolási időszakban a 2021 végén megküldött 

nyilvántartás szerint nem romlott. A Titkárság jelzése alapján mi is értesítést küldtünk az 

érintetteknek, ami többnyire hatásos volt. Aki nem fizetett ennek ellenére sem, az 

valószínűleg ki akar lépni a Társaságból. Továbbra is fontosnak tartom figyelmeztető 

jelzés küldését a nem fizetőknek, akiknél többnyire feledékenység miatt marad el a 

tagdíjfizetés.  

 A szakosztály tagjai több publikációt jelentettek meg, főként katonai folyóiratokban. A 

szakosztály elnök számos nyilatkozatot tett a médiában, ezek egy része felkerült a 

Társaság honlapjára is.  

3, 2022-ben a Szakosztály tevékenységét a koronavírus helyzet határozza meg, illetve 

befolyásolhatja, ez többé-kevésbé előre nem látható, ennek következtében nehezen 

tervezhető.  

A 2022-es rendezvények kialakítása ennek megfelelően még folyamatban van. Új 

szervezeti keretet és összeköttetési módot kell kitalálni. Szervezeti keretként a 

Nemzetbiztonsági Szakkollégiummal szeretnénk együttműködni, ennek módja a közös 

rendezvények, kutató munka támogatása és nem utolsó sorban a fiatalítás elősegítése. A 

szakkollégiumokkal való együttműködés fiatalítást hozott a szakosztály életében is. Az 

összeköttetést illetően online rendezvények tartását tervezzük. A fiatalokat inkább a jövő 

érdekli, illetve tanulmányaikat segítő témák tárgyalása. 

A doktorandusz hallgatók munkáját továbbra is támogatjuk, a kutatási témákhoz a 

szakosztály tagjai észrevételeikkel, tapasztalataikkal aktívan tudnak hozzájárulni.  
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A 2022-es rendezvényeket illetően havi rendezvények tartását a járványhelyzet javulásáig 

nem tervezzük. Februárban a Fix TV egy-egy órát vesz fel a szakosztály vezetővel a 

2021-es év értékelése. illetve a 2022-es év kilátásai témakörben. Ezek elhelyezését a 

Társaság honlapján javasolni fogom. 

Április 28-án jelenléti kivitelezésben a koszovói helyzet elemzését tervezzük, amit 

szélesebb körben szeretnénk megvalósítani. Az előadó Márkusz László, volt koszovói 

nagykövet. A rendezvény szervezéséhez a Társaság vezetésétől a támogatást megkaptuk.  

 

Jubileumi születésnapi köszöntésre javasolt tagtársaink: 

Medveczki László85 év 

Dr. Tóth Gyula 80 év  

Nagy Gyula 80 év (megjegyzés: tavaly volt 80 éves, javaslom, hogy az idén köszöntsük, 

mert beteg volt, nehéz volt elérni. 

Elismerésre javasoljuk (oklevél) Talián István. A javaslatot felterjesztem. 

A küldöttgyűlésre az alábbi személyeket javasoljuk: Simon László, Dr. Resperger 

István, Talián István.    

 

Budapest, 2022. január 29.  

 

                                                                                      Dr. Kis-Benedek József 

                                                                                        szakosztály elnök, s.k. 


